
Kære Vanløse Lokaludvalg     16. maj 2019 

 

Jeg er frivillig på 10. år i Københavns Skolehaver og har i det sidste års tid samarbejdet med 

Københavns Skolehaver om at udvikle en projektbeskrivelse, som også er vedhæftet mit skriv til jer.  

Vi ansøgte i efteråret TrygFonden og kom til sidste votering, men fik desværre afslag. De så en tyngde 

og relevans for projektet, men manglede på daværende tidspunkt en plan for forankring af projektet, 

som vi nu har udarbejdet (og som står beskrevet i projektbeskrivelsen). De ønskede os derfor ’god 

vind’ med den fortsatte funding og gav udtryk for, at de gerne så en ansøgning fra os igen.  

 

Jeg har i de sidste par uger yderligere været i løbende kontakt med Nordeafonden, som har bedt mig 

sende ansøgning, da de er interesserede i at læse mere om projektet. Derudover ønsker vi at ansøge 

Friluftsraadet og TrygFonden, hvis fokuspunkter også matcher dette udviklingsprojekt.  

 

Jeg håber I vil læse projektbeskrivelsen og sammen med os kan se hvor stor værdi naturarealet kan 

få for tusinder af børn i Vanløse og omegn.  

 

Hvis I også ser en relevans i projektet og kan se at lokaludvalget evt. kan hjælpe med støtte til dele af 

udviklingsprojektet, så vil en tilkendegivelse fra Jer være en stor hjælp som tillægsdokument til 

ansøgningerne.  

 

På forhånd mange tak. 

 

Mvh. Agnete Høst, 

Københavns Skolehaver 


